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نبذة تعريفيه

Brief

شركـــه صروح التقنيـــات الحديثـــه للمقـــاولات هـــي شركـــه متخصصـــه في تصميـــم 

وتنفيـــذ وصيانـــه انظمـــه التكييـــف والتهويـــه وانظمـــه مكافحـــه الحرائـــق . حيـــث 

ــن  ــه مـ ــه الشركـ ــا تمتلكـ ــك لمـ ــات وذلـ ــم الخدمـ ــون الأفضـــل في تقديـ ــعي لنكـ نسـ

كـــوادر وفريـــق عمـــل محـــرف ومتخصـــص في تصميـــم وتنفيـــذ المشـــاريع وتقديـــم 

الدراســـات والحلـــول اللازمـــه للوصـــول الي اعـــي جـــوده.

Sorouh Modern Technologies Contracting Company is a company 

specialized in designing, implementing and maintaining air conditioning 

and ventilation systems, fire-fighting systems. We strive to be the best in 

providing services due to the company’s cadres and professional work 

team specialized in designing and implementing projects and providing 

the necessary studies and solutions to reach the highest quality.



اهم الانظمه والخدمات
The most important systems and services

اعمال مكافحه الحرائق

Fire fighting works

التكييـــف والتهويــــــــه
 Air conditioning and

ventilation



المكيفـــات، هـــذه الابتـــكارات التكنولوجيـــة الـــي أصبحـــت لا غـــى عنهـــا في حياتنـــا اليوميـــة، 
حيـــث تلعـــب دوراً حيويًـــا في تحســـن جـــودة حياتنـــا في المنـــازل. يعتمـــد النـــاس عـــى المكيفـــات 
للعديـــد مـــن الأســـباب، وتشـــمل هـــذه الأســـباب الراحـــة والصحـــة وجـــودة الحيـــاة. في هـــذه 
ــة  ــق بيئـ ــهم في خلـ ــف تسـ ــازل وكيـ ــات في المنـ ــة المكيفـ ــاز أهميـ ــنتناول بإيجـ ــة، سـ المقدمـ
ــة.  ــا اليوميـ ــودة حياتنـ ــتوى جـ ــع مسـ ــا، ورفـ ــى صحتنـ ــاظ عـ ــاهمة في الحفـ ــة، والمسـ مريحـ
ـــة وتجعلهـــا  ـــا المنزلي ـــراً في حياتن ـــا كب ـــة أن تحـــدث فرقً سنستكشـــف كيـــف يمكـــن لهـــذه التقني

أكثر متعة ورفاهيـــة.

Air conditioners, these technological innovations that have become indispensable 
in our daily lives, play a vital role in improving our quality of life at home. People 
depend on air conditioners for many reasons, and these reasons include comfort, 
health, and quality of life. In this introduction, we will briefly discuss the importance 
of air conditioners in homes and how they contribute to creating a comfortable 
environment, contributing to maintaining our health, and raising the quality of our 
daily lives. We"ll explore how this technology can make a big difference to our home 
life and make it more pleasant and luxurious.

أعمــــــــــال التكييــــــــــف والتهــويــــــــــة 
Air conditioning and ventilation works

01



اتقان العمل هي ركيزه اساسيه للبقاء في مصاف الشركات ورساله لانحيد عنها

Perfection of work is a basic pillar for staying in the ranks of companies and a 
message that we should not deviate from

Concealed air conditioning units according to the needs of each project

وحدات التكييف المخفي حسب حاجه كل مشروع 



نقوم بتوريد وتركيب وصيانه اجهزه التكييف مع توريد وتركيب مجاري الهواء

We supply, install and maintain air conditioning devices, along with supplying and 
installing air ducts



نقوم بتوريد وتركيب وصيانه اجهزه التكييف المركزيه المدمجه

We supply, install and maintain integrated central air conditioning devices



توريـــد وتركيـــب وصيانـــه اجهـــزه تكييـــف الشـــيلرات والقيـــام بتنفيـــذ شـــبكات مواســـر الميـــاه 
ـــاءه ـــوده وكف ـــي ج ـــي اع ـــه ع المثلج

Supply, installation and maintenance of chiller air conditioning devices and 
implementation of chilled water piping networks of the highest quality and efficiency.



ـــه  ـــام بأعمـــال موازن ـــد وتركيـــب مخـــارج الهـــواء بأشـــكال مختلفـــة حســـب المعمـــاري والقي توري
الهـــواء

Supplying and installing air outlets in different shapes according to the architect and 
carrying out air balancing work



انظمه مكافحه الحريق
Fire fighting systems

ـــد  ـــه لنظـــام مكافحـــه الحرائـــق شـــامل التصميـــم والتوري نقـــدم خدمـــات المقـــاولات والصيان
والتركيـــب

We provide contracting and maintenance services for fire fighting systems, including 
design, supply and installation



نظام مكافحة الحرائق
Fire fighting system
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صناديـــق إطفـــاء الحريـــق بأشـــكال 
وموديـــات مختلفـــه

Fire extinguisher boxes in different shapes 
and models
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مشاريع اعمال التكييف والتهويه قام مهندسونا بتنفيذها

 م اسم المشروع الجهه المالكه

وزاره الأوقاف والدعوه والإرشاد مبني الدعوه والإرشاد بابها   1

وزاره الأوقاف والدعوه والإرشاد مبني الدعوه والإرشاد بنجران    2

الدكتور نور خان مستشفي الدكتور  نور خان بحفر الرباطن    3

بنك الرياض مبني اداره بنك الرياض   4

جامعه الملك خالد  ابها   وزاره التعليم 5

وزاره الاتصالات إحال وتجديد نظام التكييف في مبني الاتصالات بسبت العايا 6

وزاره الصحه مستشفي الخرمه العام   7

مجموعه بن جارالله مستشفي الحياه الوطني بخميس مشيط   8

وزاره الصحه مستشفي المضه العام   9

الدكتور العرنوس مستشفي عبيد التخصصي بالرياض المرحله الاولي  10

وزاره الصحه مستشفي بللسمر العام   11

الدكتور نور خان   مستشفي الملك سعود لامراض الصدريه بالرياض  12

أبناء السيد   برج أبناء السيد بالرياض   13

المؤسسه العامه للتدريب التقني والمهني مجمع كليات التقنيه بالدوادمي   14

جامعه الملك عبد العزيز   جامعه الملك عبد العزيز للبنات  بجده   15

الحرس الوطني   مستشفي الحرس الوطني بجده   16

وزاره التعليم    كليه المجتمع بشقراء   17

وزاره التعليم    كليه المجتمع بالمجمعه    18

وزاره الصحه   مستشفي سبت العايا   19

وزاره التعليم   
مجمع كليات البنات بينبع جامعه طيبه  ) كليه الاداب - كليه 
العلوم  التطبيقيه  - كليه العلوم  -  كليه الحاسب الالي -  السنه 

التحضريه -  المسرح -  المكتبه  - المبني الإداري (  
20

وزاره التعليم   
مجمع كليات البنات العا جامعه طيبه  ) كليه الاداب -  كليه 
العلوم  التطبيقيه   - كليه العلوم  -   كليه  الحاسب الالي -  السنه 

التحضريه -  المسرح -  المكتبه  - المبني الإداري (  
21

وزاره الصحه   مستشفي الدرب العام   22



Air conditioning and ventilation projects 
implemented by our engineers  

SN Project name "The owner"

1 The Da’wah and Guidance Building in Abha, Ministry of Endowments, Da’wah

2 The Da’wah and Guidance Building in  Najran Ministry of Endowments, Da’wah

3 Dr. Nour Khan Hospital, Hafar Rabatin,  Dr. Nour Khan

4 Riyad Bank Administration Building in Riyad 
 Riyad Bank

5 King Khalid University, Abha,    Ministry of Education

6 Enewing the air conditioning system in the 
communications building in Sabt Al-Olaya,  Ministry of Communications

7 Al-Kharma General Hospital,   Ministry of Health  

8 Al-Hayat National Hospital in Khamis 
Mushait,          Bin Jarallah Group

9 Al-Mada General Hospital,   Ministry of Health

10 Obaid Specialized Hospital in Riyadh, first 
stage,  Dr. Al-Arnous

11 Belasmar General Hospital, Ministry of Health Ministry of Health

12 King Saud Hospital for Chest Diseases in Riyadh Ministry of Health

13 Sons of Al-Sayed Tower in Riyadh,   Sons of Al-Sayed

14 Dawadmi Colleges of Technology Complex, General Institution for Technical and 
Vocational Training 

15 King Abdulaziz University for Girls in Jeddah   Ministry of Education

16 National Guard Hospital in Jeddah           National Guard

17 Shaqra Community College,   Ministry of Education

18 Community College in Majmaah, Ministry of 
Education Ministry of Education 

19 Sabt Al-Alayya Hospital,   Ministry of Health

20

Complex of Girls’ Colleges, Yanbu, Taibah University 
)College of Arts - College of Applied Sciences 
- College of Science - College of Computers - 
Preparatory Year - Theater - Library - Administrative 
Building(  

 Ministry of Education

21

Complex of Girls’ Colleges, Al-ula, Taibah University 
)College of Arts - College of Applied Sciences 
- College of Science - College of Computers - 
Preparatory Year - Theater - Library - Administrative 
Building(  

 Ministry of Education

22 Al-Darb General Hospital  Ministry of Health



Certificates of completion   شهادات الإنجاز



Certificates of completion   شهادات الإنجاز
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